
    Styrelsemöte 2025-03-06 

 

Protokoll från styrelsemöte med Loftahammars Golfklubb och Loftahammars Golf AB,  
6 mars 2025 kl. 19.00. 
Plats: LGK/digitalt   
    
Närvarande fysiskt:    Närvarande digitalt: 
Svante Gustafson, ordförande   Åsa Johansson 
Claes Asklöf     Katarina Liden 
Ossian Nilsson                                                 Johan Grevelius 
                                                                                 Tommy Johansson 
     Sara Stenbeck  
                                                                                 Susanne Thunholm 
                                                                                 Mikael Törnborg 

    

                                                                                                              

§17 Mötet öppnades av ordförande Svante Gustafson som hälsade alla välkomna. 

§18 Förslag till dagordning presenterades och godkändes. 

§19 Till sekreterare valdes Susanne Thunholm 

§20 Till justerare valdes Claes Asklöf 

§21 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll från föregående möte 25-01-16 gicks igenom 

§22 Klubbchefens rapport 
a. Diskussion om Vision för LGK 2025. 
b. Redogörelse gällande nya priser för Greenfee. 
 

 
 
c. Sammanställning av personalförmåner gicks igenom 
d. Fortsatt arbete med att byta försäkringsgivare 
e. Det finns ett antal sökande feriepersonal, vi har också gått ut med en separat annons och 
eftersökt ansvarig person till Cafe. 



f. Junioraktiviteter. Ansvarig person och finansiering för detta diskuterades 
g. Sammanfattning gällande resultat för Cafe 2023-2024 gicks igenom 
h. Sponsorintäkter diskuterades och diskussion återupptas vid nästa styrelsemöte. Klubbchef, Sara 
Stenbeck kommenterar att hon inte är ansvarig för sponsring sedan Augusti 2024. 
I. Redogörelse av genomfört personalmöte. Förslag från gruppen ”En bättre spelupplevelse” 
diskuterades under personalmötet. Förslag att byta Index mellan hål 5 och hål 7 då hål 5 upplevs 
svårare än hål 7.  
Styrelsen beslutade att genomföra byte av Index mellan hål 5 och hål 7.  

§23 Lägesrapport angående den nya organisationen 
Sara Stenbeck och Mikael Törnborg gav sin syn på hur samarbetet och den nya organisationen 
fungerar 

§24 Personalförmåner 
Detta gicks igenom under punkt §22 

§25 Bättre spelupplevelse 
Mycket har hänt på banan utifrån projektet. Mikael rapporterar om det senaste mötet gruppen hade 
i mitten av februari, gruppen bestämde att en banvandring på de återstående hålen ska genomföras 
25/5 2025. Samma metod kommer att användas för att prioritera önskemål om åtgärder som kan bli 
aktuella framöver. 

§26 Medlemskommunikation 
Fortsatt kommunikation kvartalsvis, nästa planerade medlemsbrev kommer att skickas ut under 
mars. 

§27 Rapporter från kommiteer 
Tävlingskomitee: 
Inget att rapportera 

Damkommitté: 
Inget att rapportera 

Herrkommitté: 
Inget att rapportera 

Bankommitté: 
I samband med att projektet ”En bättre spelupplevelse” avslutas kommer en bankommitté att 
tillsättas som kan fortsätta arbeta med och utveckla det som grundläggs under projektet. 

Ungdomskommitté: 
Inget att rapportera. Fler engagerade önskas 

Resursgrupp: 
Utskick för intresseanmälan kommer att skickas ut inom kort 

§28 Övriga frågor 
-Personalärende diskuterades 
-Juniorträning.  



Fortsatt diskussion för att finna en bra lösning och säkra en väl fungerande juniorträning för 
sommarsäsongen. 
- Datum för årsstämma bestämdes till 4/5 kl.11:00 
 

§29 Nästa möte 
21/4 2025 

 

 

 
Svante Gustafson, ordförande         Claes Asklöf, justeringsperson 

 
 
 
Susanne Thunholm, sekreterare 

 

 

 

 


